
  

 

Kort verslag cpbw van 22 september 2022  
 

Ontwerpverslag augustus 

 
• De lijst met jobs waar gevaar is op zwavelzuurlekken met nevelvorming wordt in een volgend cpbw 

besproken. 

• Het vervangen van de perlators (mousseurs) op waterkranen zijn op sommige plaatsen volledig gelopen. De 

rest wordt vervangen voor het einde van het jaar. Dit alles om drinkwatervervuiling te voorkomen. 

• 15 nieuwe 24u. bureaustoelen worden in oktober geleverd. Vanaf dan zal ook een nieuw onderhoudsplan 

opgestart worden. 

• In de nieuwe dameskleedruimte in het sociaal gebouw op rechteroever zijn nog enkele plaatsen vrij. Ook de 

oude dameskleedkamer dient aangepast te worden zodat deze voldoet aan de huidige wetgeving. De defecte 

damesdouche werd hersteld. 

• Pasmomenten voor de nieuwe T-shirts en sweaters zijn gepland. Na het pasmoment is de wachttijd 8 tot 12 

weken voor levering. 

• In oktober is een gesprek gepland met de producent van de EX SMO-schakelaar die faalde door een 

mechanisch defect. We vragen op welke bedrijven en hoeveel van dit type schakelaar op LANXESS nv 

aanwezig zijn. 

• Voor productiearbeiders op GF word het aantal werkbroeken opgedreven naar 10 stuks. Er wordt een 

aangepast wasmiddel gebruikt om het bindmiddel uit te kunnen wassen. De was van GF wordt gescheiden 

gewassen om zo contaminatie van vezels op kledij van andere medewerkers te vermijden. 

• De 2-3 ppm CO die in labo-zuid bij een incident door de brandweer werd gemeten, verdween toen ook weer en 

is niet traceerbaar. 

• Gillis gebruikt bij het onderhoud van de site verschillende bestrijdingsmiddelen. We vragen of deze biologisch 

zijn. 

• De communicatie over, en de werking van de pasbus voor steunzolen zal door de aankoopdienst verbeterd 

worden. 

• De gebroken gevelbeplating van gebouw 6679 werd opgeruimd. Verdere opvolging dient door de dienst PTSE 

opgevolgd te worden. 

• De benzeenuitstoot bij capro werd gemeten bij een hoog debiet waardoor de vracht werd overschreden. De A-

koolfilter zal om 30 tot 40 dagen worden vervangen i.p.v. 60dagen. De meting zal elke maand plaatsvinden 

i.p.v. om het kwartaal. 

• De nieuwe vibradroger voor GF zal bij installatie ergonomisch opgesteld worden zodat medewerkers niet 

steeds op en af een trap moeten met zakken. 

• Bij drinkwaterfonteinen dient een onderhoudsboekje aanwezig te zijn om zo het onderhoud te kunnen 

controleren. 

 

Aanstelling nieuwe preventie adviseur interne dienst 

 
Nick Schrauwen wordt goedgekeurd als nieuwe preventie adviseur. Hij zal na de splitsing bij HPM werkzaam zijn. 

 

Opvolglijst 

 
• Vanwege een foutieve levering zal in het sociaal gebouw west in eerste instantie niet voorzien worden van 

witte en zwarte kleedkasten. Er wordt een tijdelijke oplossing gezocht. Eventueel zwarte deuren monteren in 

de witte kasten. 

• De drogers bij AS zullen op diesel blijven functioneren. Een nieuwe techniek is hier niet mogelijk. Als gevolg 

zal de schouw verhoogd worden zodat de uitlaatgassen het gebouw niet meer binnen treden. 

 

Maandverslag interne & externe preventiedienst 

 
Het maandverslag werd goedgekeurd na extra vragen over legionella-overschrijdingen gemeten door Mensura. We 

merken in Kallo veel loze brandalarmen op en vragen opvolging zodat de alertheid niet achteruit gaat.  

 

 

 

 



  

 

Arbeidsongevallen augustus 

 
GF : Een medewerker schuift na staalname van traptrede en stoot zich aan de elleboog. Na verzorging en rust kan deze 

terug aan het werk. Er wordt gezocht naar een handige tas om de stalen te dragen zodat de handen vrij blijven. De 

treden van de trap werden geel-zwart geschilderd. 

 

FTA : Bij het neerleggen van een pallet in een afvulmachine voor bigbags komt deze pallet op de duim van een 

medewerker terecht en breekt deze. De medewerker kan na verzorging aan de slag met aangepast werk. 

Er zal extra aandacht gevestigd worden op het veilig uitvoeren van deze taak. We vragen of een technische aanpassing 

hier mogelijk is.  

 

Werking nieuwe biologie Kallo 

 
De 2e week van augustus werd de nieuwe bezinker uit dienst genomen vanwege problemen met het slib. Nu loopt de 

biologie terug over de oude installatie. Na enkele aanpassingen is het slib terug gezond en wil men de nieuwe installatie 

opnieuw in dienst nemen. 

 

Milieuthema’s 

 
David Bresseleers werd voorgesteld als nieuwe milieu en energie expert. Na de splitsing zal hij voor HPM werken. 

 

• Deze controles i.v.m. PFAS en hun vergunningen zijn versneld door de nakende splitsing van LANXESS nv. 

Dit moet afgehandeld zijn voor het einde van het jaar. 

• De hervergunning voor Kallo werd goedgekeurd mits het opvolgen van enkele voorwaarden. 

 

 

Allerlei 

 
• De opleidingen veiligheidswacht en 1stelijnsinterventie zijn opgesplitst in verschillende modules die op 

verschillende momenten worden gegeven. We vragen om deze te bundelen zodat de planning minder chaotisch 

verloopt en zodat de opleiding op één zelfde dag gevolgd kunnen worden. 

• We vragen Mensura of de gehoortest bij elke jaarlijkse controle dient te gebeuren. De arbeidsarts meldt dat dit 

afhankelijk is van de werkplek. 

• We vragen om een thema “sociaal gebouw RO” op te nemen in de opvolglijst. We wachten op aanpassingen 

zoals de nooddeur bij de bedrijfsarts, de deur aan de vendingautomaten, het buitenschrijnwerk in enkele 

beglazing, het HSEQ bureau voor ondertussen 6 personen. 

• We melden dat ook prioritaire voertuigen zich aan de snelheidslimiet op de site moeten houden als zij geen 

zwaailichten en sirenes in dienst hebben. 

• Voor contractoren die in 2 ploegen werkzaam zijn op AZ werden geen douches voorzien. Deze mogen 

uitzonderlijk tijdelijk gebruik maken van het sociaal gebouw. We vragen om in de toekomst bij inzet van 

contractoren voldoende douche-units te voorzien. 

• We vragen wat de procedure is voor verzorging en opvolging wanneer iemand wordt bevangen door stikstof. 

 

 

Volgend cpbw vindt plaats op 27 oktober 2022 om 09:30u.    

 


